
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  

      den 24 november 2021 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 

Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Mona Andersson, Bengt Andersson, Jan- Olof 

Karlsson, Hannele Alström, Nisse Fält samt Sven Svensson. 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 

 

§3. Val av justerare. 

Styrelsen beslutade att i stället för justerare skulle sekreteraren skicka ut protokollet till samtliga 

medlemmar i styrelsen och protokollet skall sedan godkännas på nästkommande möte. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

-Kassören rapporterade att vi beräknas att inte gå mer än ca 7000 till 8000:- kr back detta år trots att vi 

inte tagit betalt vid våra månadsmöten denna termin och vår ekonomi är totalt sett fortsatt god.  

En diskussion kring ersättning för styrelsearbetet resulterade i att styrelsemedlemmarna enades om att 

som ersättning för det arbete styrelsemedlemmarna lägger ner ”bjuda” på jullunchen.   

Vi har nu även fått in de sista 85:- för våra medlemmar från PRO. 

Styrelsen godkände rapporten. 

    

§5. Nya medlemmar.  

 Medlemsansvariga Annika meddelade att inga nya medlemmar har registrerats. Annika har fått fram 

underlag på vilka som fyller 65 år men inga födelsedagar finns angivna (datalgen). Hur ska vi göra med 

det utskick vi har gjort tidigare med ett ”grattis” och hälsat dem välkomna till vår förening?  

Styrelsen beslutade att omformulera välkomstbrevet och skicka ut det till de 65 åringar vi får uppgift om 

i vårt ”upptagningsområde” oavsett om de redan fyllt eller snart fyller 65 år. 

 

§6. Skrivelser. 

En diskussion om protokollen från samorganisationen resulterade i att vi lägger ut dem på vår hemsida. 

Likaså de nyhetsbrev som skickas ut från ABF där vi kan upplysa om intressanta föredrag och liknande 

för våra medlemmar. 

  

§7. Rapporter. 

Novembermötet. Förutom de protokollförda handlingarna om godkänd budget, oförändrad årsavgift 

samt verksamhetsplan så framkom det positiva kommentarer i och med att vi serverade wienerbröd i 

stället för smörgåsar. Vi har även fått positiv kritik angående att man får breda sina egna smörgåsar och 

detta tillsammans avser styrelsen att fortsätta på den inslagna vägen att fortsättningsvis variera ”gofika” 

till kaffet. 

Bra respons från mötesdeltagarna för allsång som komplement till vanlig underhållning. 

§8. Reserapport.  

Mona rapporterade att hon har haft kontakt med Resekompaniet angående Rosellaresan som blir den 

10 maj. Dock har priset höjts till 405: - kr. Diskussion om inte vi inom PRO Ärla – Stenkvista skulle 

anordna så att vi fick en egen buss. Mona håller kontakten med Resekompaniet.  

      



§9. Studierapport. 

- Vi kommer att fortsätta som tidigare under våren med de pågående cirklarna. Diskussion kring om vi 

skulle kunna ”hitta på” nya ämnen för att starta nya cirklar.  Frågan tas upp t.ex. nu på grötlunchen. 

 

§10. Nya frågor.  

- Julbordet har hittills lockat 57 st. Var några fler men de har tagit tillbaka sina anmälningar. 

- Julgrötsträffen. Hittills har 65 personer anmält sig och om vi räknar in oss som håller i det hela blir vi  

   ca 75. St. Vi planerar för 80 personer. Vi delade upp ”ansvarsområden” inköp och tillagning etc. 

   De som lagar gröten bör komma vid åttatiden övriga räcker med ca 09.00. Vi hoppas att vi kan få  

   skinkan uppskivad på affären detta år samt att vi bör räkna med ca 20 lussekatter och dricka för  

   Luciatåget. Sven kontaktar underhållarna om ersättning bland annat. 

 

§11. Kommande möten. 

 Nästa ordinarie månadsträff blir onsdagen den 26 januari 2022.  

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 12 januari 2022 i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 10.00 som vanligt.  

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade alla för en givande sammankomst och hoppades att de återstående 

två aktiviteterna, Julbord och Grötlunchen, blir ett fint avslut på verksamhetsåret 2021. 

 

Sekreterare                   

 

  Sven Svensson                             

 

                






